
ГОСТ  1817-64, Угли бурые, каменные, антрацит, горючие сланцы и брикеты. Метод приготовления сборных проб
Brown coals, hard coals, anthracites, combustible shales and briquettes. Method for the preparation of common samples

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-1817-64
http://gostexpert.ru/gost/gost-1817-64


ГОСТ  1817-64, Угли бурые, каменные, антрацит, горючие сланцы и брикеты. Метод приготовления сборных проб
Brown coals, hard coals, anthracites, combustible shales and briquettes. Method for the preparation of common samples

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-1817-64
http://gostexpert.ru/gost/gost-1817-64


ГОСТ  1817-64, Угли бурые, каменные, антрацит, горючие сланцы и брикеты. Метод приготовления сборных проб
Brown coals, hard coals, anthracites, combustible shales and briquettes. Method for the preparation of common samples

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-1817-64
http://gostexpert.ru/gost/gost-1817-64


ГОСТ  1817-64, Угли бурые, каменные, антрацит, горючие сланцы и брикеты. Метод приготовления сборных проб
Brown coals, hard coals, anthracites, combustible shales and briquettes. Method for the preparation of common samples

http://www.gostexpert.ru
http://gostexpert.ru/gost/gost-1817-64
http://gostexpert.ru/gost/gost-1817-64

